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P rezyd e nt M i o sta Wloctaw ka

w zwiqzku z przyjqtym przez Radq Miosta Wloctawek budietem miasta
no rok 2025 uprzejmie proszQ o uwzglqdnienie w ramoch Dziatu 900
Gospodarka Komunalna i Ochrona Srodowisko, Rozdziot 90095 pozostala
dziolalnoii w zodaniu Modernizacia miejskich plocow zobaw gdzie w romach
zaplanowanei w 2025 roku kwoty 200 000 zl jest plonowana wymiano urzqdzeri
orqz nowierzchni na placoch zabaw zadania pod nozwq:

,,uloienie nawierzchni sportowej z ptyty gumowej tub innej na noszym
osiedlowym plocu zabaw do gry w koszd u zbiegu ul, Kaszubska-planty, kt6ry
jest usytuowqny no gruncie-dziolce miasta wloclowek,,

Maiqc na uwadze bezpieczeristwo dzieci i mtodzieiy proszq o
uwzglqdnienie w 2025 roku polo2enie nowierzchni sportowej np.z ptyty
gumowej wiosnq przyszlego roku, Nie bqdzie to duzy wydatek budietowy a
poprawi komfort i bezpieczenstwo groiqcych w kosza dzieci i mtodzieiy na tym
sportowym placyku.

Jednoczeinie, moie Dyrektor Wydzialu Sportu zlituje siq dto dzieci i mtodzieiy i
podejmie decyzje by zatoiy( siatkq no kosz, bowiem intensywne granie
powoduje, ie zostaje ona czqsto zniszczono.
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